
Referat Grundejerforeningen ’Ved Søndersø’ 

Onsdag den 14. juni 2017 

Agenda: 

 Orientering fra kommunen vedr. skybrudssikring 

 

Ordinære generalforsamling 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning om det forløbne år samt godkensle heraf 

3. Forelæggelse af revideret rensskab samt godkendelse heraf 

4. Godkendelse af budget for det kommende regnskabsår samt fastsættelse af kontigent 

indtil næste ordinære generalforsamling 

5. Forslag fra bestyrelse og/eller medlemmer 

6. Valg af bestyrelsen samt af suppleant 

7. Valg af revisor samt revisorsupplant 

8. Evt 

a. Status badebro 

b. Stien til Søndersø  

c. Evt. indkomne forslag 

 Antal fremmødte matrikler: 12 

______________ 

Orientering fra Furesø kommune vedr. skybrudssikring v/Benedicke Dykær 

Årsag til klimatilpasning: Forventninger til stingende vandmængde  

Søndergårskvateret er prioriteret som første prioritet som første projekt fra kommunen, bl.a. 

grundet vi har fælles kloarkering (både spildevand og regnvand). 

Fredag den 16/6-17 kl 08:00 på hjørnet elmevej/søndergårdsvej har kommunen indkaldt til 

møde på Søndergårsdsvej for at diskuterer løsningsmuligheder og for at få ok fra at arbejde 

videre med projektet.  

Hvis der er tilslutning til projektet forventes at blive prioriteret i 2018 budgettet. Projektet 

bliver betalt af kommunen. 

Kommunen har en hjemmeside ’www.klimatilpasning.dk’ som er værd at besøge hvis man 

ønsker yderligere information, derudover er man altid velkomne til at kontakte kommunen hvis 

man ønsker yderligere information (bip@furesoe.dk). 

______________ 

Ordinære generalforsamling 

1. Valg af dirigent 

Bo fra Hybenvej 3 varetog dirigent rollen 

Generalforsamlingen blev konstateret rettidigt og korrekt indkaldt 

 

2. Formandens beretning om det forløbne år samt godkensle heraf 



- Containeren kommer fortsat weekenden første efter påske. 

- De nye vedtægter er trådt i kraft og taget i brug. 

- Badebros projektet er fortsat planlagt til efteråret 2017. Broen er planlagt som en t-

bro på 18 meter, men er fortsat under diskussion.  

- Kontigenter er fortsat relativt svært at få til tiden. Bestyrelsen vil gøre en indsats for 

at sikre inddrivelse af restance. 

 

Formandens beretning om det forløbne år samt godkendelse heraf 

Container er den største udgift, som fortsættes. 

Der er fortsat matrikler der mangler at indbetale kontigent. Bestyrelsen vil gøre en 

indsats for at drive restancen ind.  

 

3. Godkendelse af budget for det kommende regnskabsår samt fastsættelse af kontigent 

indtil næste ordinære generalforsamling 

Største budgetpost er containerordningen som fortsættes. 

Der er fortsat matrikler der mangler at indbetale kontigent. Bestyrelsen vil gøre en 

indsats for at drive restancen ind.  

 

Budgettet blev godkendt. 

 

Der blev varslet at kontigentet vil blive forslået hævet til dkk 300,- fra regnskabsåret 

2018. 

 

9. Forslag fra bestyrelse og/eller medlemmer 

Der er ikke kommet nogle forslag.  

 

10. Valg af bestyrelsen samt af suppleant 

Bestyrelsen består af 3 til 5 personer, plus supplant 

I lige år skal 2 bestyrelsesmedlemmer udskiftes 

I ulige år skal 1-3 bestyrelsesmedlemmer udskiftes 

Supplant er til valg hver år. 

Claus vil gerne udgå som formand for betyrelsen. Bo fra Hybenvej 3 overtager posten, 

hvilket blev godkendt. 

Claus, Michael, Lars og Maria blev godkendt som medlemmer. Jens blev godkendt som 

supplant. 

 

11. Valg af revisor samt revisorsupplant 

Valg af revisor: Greg fra Hybenvej 1 blev valgt  

Revisorsupplant: Jens fra Hybenvej 11 blev valgt  

 

12. Evt. 

d. Status badebro: se under formandens beretning 

e. Stien til Søndersø: Fortsat forkus fra bestyrelsen  

f. Evt. indkomne forslag: n/a 

Der blev takket for god ro & orden og til Claus for hans indsats som formand gennem de sidste 

8 år. 


